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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-TRES DE DESEMBRE DE DOS MIL DOS

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-tres de desembre de dos mil dos, a les 8 hores
i 35 minuts, es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la
Presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Silvestre Borràs i Azcona, els regidors següents:

Na M. Lluïsa Domínguez i Escudero.
En Joan Baptista Gómez i Peñalva.
N’Alfred Cesari Castelló i Saez.
N’Emili Manuel Adán i Castaño.
En Francesc Zarzoso i Usina.
N’Alfred Pérez i Cardo.
N’Antònia L. Murciano i Rodríguez.
En Francesc Crispín i Sanchis.
En Manuel Esparza i Ripoll.
Na M. Cèlia Paniagua i Zornoza.
En Jaume Vidal i Falomir.
En Miquel García i Benítez.
Na M. Àngels García i Rodríguez.
Na Núria Hernández i Pérez.
Na M. Isabel Martínez i Domingo.
Na Gregòria Gil i Latorre.
En Marcel·lí Gil i Gandia.
En Francesc Ruiz i Villar.
En Miquel Àngel Cortés i Flor.
Na Maria Dolors Contreras i Matalí.
En Salvador Montesinos i Zamorano.
En Manuel Civera i Gómez.
Na Teresa Alegre i Peris.
N’Enric Lluís Ariño i Giménez.

Assistits de l’oficiala major, que actua com a secretària general, Sra. Josepa M.
Esparducer i Mateu, i de l’interventor, Sr. Josep Eugeni Garcerán i Rodríguez, a fi de
celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera convocatòria. Es fa constar
que la Sra. Alegre s’incorpora a la sessió en el punt 4, a les 8 hores i 40 minuts, i la Sra.
Paniagua, Sra. Hernández i Sr. Esparza ho fan en el punt 6, a les 8 hores i 44 minuts, 8
horse i 52 minuts, i 8 hores i 52 minuts, respectivament.

La Presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ 18 D’OCTUBRE DE 2002
Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per

unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió que
tingué lloc el dia 18 d’octubre de 2002.
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2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA
D’acord amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 28 de novembre
d’enguany, segons la següent relació.

MES DE NOVEMBRE DE 2002
25/11/02 Autorització instal·lació recinte firal passeig marítim. Associació Provincial
d’Industrials Firers de València. Exp. 8/02-E.
25/11/02 Exp. 2748/02. Anul·lar rebuts taxa per prestació serveis Mercat Interior.
25/11/02 Exp. 1042/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1033/02. Devolució quota prorratejada per baixa. IVTM.
25/11/02 Exp. 1021/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1015/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1247/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1245/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1240/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1239/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1227/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1209/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1205/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1202/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3222/01. Anul·lació IVTM i liquidació IBI Urbana.
25/11/02 Exp. 3231/01. Devolució quota prorrateig per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3214/01. Rectificar error material, de fet o aritmètic IVTM.
25/11/02 Exp. 3286/01. Prorrateig quota anul·lació per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 991/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 990/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 988/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1008/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1009/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1285/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1283/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1274/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1273/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1265/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1262/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1259/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3206/01. Anul·lar rebuts per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3165/01. Anul·lar rebuts per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3164/01. Anul·lar rebuts per baixa IVTM.
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25/11/02 Exp. 1972/02. Desestimar devolució rebut taxa d’aigua, clavegueram i fem de
2002.
25/11/02 Exp. 1277/02. Estimar parcialment i anul·lar rebuts de la taxa d’aigua,
clavegueram i fem i aprovar liquidacions.
25/11/02 Exp. 5/02. Desestimar devolució de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 7/02. Desestimar devolució taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 3731/02. Estimar parcialment devolució del rebut de la taxa d’aigua,
clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2369/02. Canvi de titularitat, rebuts de la taxa d’aigua, clavegueram i
fem.
25/11/02 Exp. 2291/02. Desestimar devolució rebut de la taxa d’aigua, clavegueram i
fem.
25/11/02 Exp. 2239/02. Desestimar devolució rebut taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2132/02. Desestimar devolució rebut taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 1176/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1174/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1066/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1171/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1156/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1155/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1150/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1146/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1144/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1141/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1124/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1122/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1145/02. Devolució quota prorratejada baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 3348/01. Anul·lar baixa IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 3323/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 3342/01. Anul·lar rebuts IVTM.
25/11/02 Exp. 3276/01. Desestimar anul·lació rebuts pendents IVTM.
25/11/02 Exp. 3306/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 3303/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 3291/01. Anul·lar rebut IVTM per duplicitat.
25/11/02 Exp. 3316/01. Anul·lar rebut IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 324/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 2179/02. Anul·lar rebut IBI urbana per canvi de titularitat.
25/11/02 Exp. 1306/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 2300/01. Anul·lar rebuts IVTM.
25/11/02 Exp. 2158/02. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
25/11/02 Exp. 2116/01. Anul·lar rebuts IVTM per transferència.
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25/11/02 Exp. 2157/01. Prorrateig quota anul·lació per causa baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 2154/01. Desestimar R. de reposició contra els rebuts de l’IVTM.
25/11/02 Exp. 2134/01. No admissió a tràmit sol·licitud d’anul·lació rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 2126/01. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 2125/01. Anul·lar rebut IVTM per baixa.
25/11/02 Exp. 2120/01. Anul·lar rebuts IVTM per duplicitat.
25/11/02 Exp. 2072/01. Anul·lar rebuts IVTM per baixa.
25/11/02 Exp. 2047/01. Anul·lar rebuts IVTM per baixa.
25/11/02 Exp. 2039/01. Devolució ingressos indeguts per error material, de fet o
aritmètic IVTM.
25/11/02 Exp. 2033/01. Devolució ingressos indeguts per error material, de fet o
aritmètic IVTM.
25/11/02 Exp. 1186/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1188/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1185/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 2238/02. Desestimar reclamació rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2061/02. Desestimar reclamació rebut taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2010/02. Canvi de titularitat rebuts de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2009/02. Canvi de titularitat rebuts taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2005/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1903/01. No admetre a tramite la sol·licitud d’anul·lació rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1811/01. Desestimar anul·lació rebut IVTM i mecanitzar baixa padró.
25/11/02 Exp. 2041/01. Desestimar R. de reposició contra rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 98/02. Anul·lar liquidació IVTM i mecanitzar baixa padró.
25/11/02 Exp. 2055/02. Desestimar reclamació rebut taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2333/02. Canvi de titularitat rebuts taxa d’aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 97/02. Prorrateig quota anul·lació per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1559/01. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 1404/01. Desestimar sol·licitud d’anul·lació rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1385/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1335/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1192/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 1159/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 948/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació de rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 926/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 861/01. Devolució ingrés per duplicitat de rebuts IVTM.
25/11/02 Exp. 858/01. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
25/11/02 Exp. 814/01. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut IVTM.
25/11/02 Exp. 312/02, 401/02, 402/02, 404/02 i 405/02. Cessió nínxols.
25/11/02 Exp. 740/02 LO. Llicència d’obres.
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25/11/02 Exp. 812/02. Reconèixer dret devolució en dos exemplars o excessiu. Rebut
taxa aigua, clavegueram i fem.
25/11/02 Exp. 2626/02. Reconèixer dret devolució en dos exemplars o excessiu. IBI
Rústica.
25/11/02 Exp. 413/02, 422/02 i 426/02. Inhumacions en nínxols ocupats.
25/11/02 Abonar al Sr. VGC execució sentència nombre 1291/01.
25/11/02 Desestimar recurs de reposició presentat per Sra. RLB enfront de la Resolució
de l’Alcaldia de data 10 de maig de 2002.
25/11/02 Núm. d’acord: 367/2002. Aprovar liquidacions IAE.
26/11/02 Baixa unió de fet. Exp. 15/02-UH.
26/11/02 Inscripció unió de fet. Exp. 53/02-UH.
26/11/02 Inscripció unió de fet. Exp. 51/02.
26/11/02 Ordenar el pagament de la nòmina mes de novembre 2002.
26/11/02 Incloure en nòmina diversos funcionaris, diverses incidències.
26/11/02 Admetre a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat de fusteria. Exp. 84/02-
C.
26/11/02 Concessió llicència d’obres per a entaulellar façana d’habitatge. Exp. 790/02
LO.
26/11/02 Donar ordre als serveis d’inspecció urbanística municipal i a Policia Local per
a procedir a realitzar actuacions indicades. Exp. 27/02-IF.
26/11/02 Declarar desistiment petició llicència d’obres. Exp. 699/00 LO.
26/11/02 Declarar desistiment petició llicència d’obres. Exp. 572/00 LO.
26/11/02 Concessió llicència d’obres per a millores de façana. Exp. 757/02 LO.
26/11/02 Concessió llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de
gas. Exp. 787/02 LO.
26/11/02 Concessió llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de
gas. Exp. 788/02 LO.
26/11/02 Concessió llicència d’obres per a picat i revestiment de monocapa de façana.
Exp. 793/02 LO.
26/11/02 Declarar desistiment petició llicència d’obres. Exp. 502/02 LO.
26/11/02 Declarar desistiment petició llicència d’obres. Exp. 553/02 LO.
26/11/02 Declarar desistiment petició llicència d’obres. Exp. 549/00 LO.
26/11/02 Exp. 25/02 S. Iniciació d’expedient sancionador.
26/11/02 Exp. 26/02 S. Iniciació d’expedient sancionador.
26/11/02 Exp. 27/02 S. Iniciació d’expedient sancionador.
26/11/02 Exp. 2/02 S. Iniciació d’expedient sancionador.

26/11/02 Exp. 29/02 S. Iniciació d’expedient sancionador.
26/11/02 Exp. 10/02 E. Llicència d’instal·lació i funcionament de recinte firal.
26/11/02 Requerir el Sr. JMSF per al compliment requisits d’apartat 2 de l’article 73 de
la LRAU. Exp. 502/02 LO.
27/11/02 Exp. 30/002-S. Incoar exp. sancionador infracció pub La Rua.
28/11/02 Exp. 1767/02. Renúncia parades Mercat Exterior Fix.
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28/11/02 Liquidació provisional quotes urbanístiques extrapressupostàries. Residencial
Oikos, a favor d’Alser SL.
28/11/02 Atorgar subvencions a la Junta Fallera de Sagunt.
28/11/02 Exp. 796/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 797/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 798/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 803/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 804/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 805/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 806/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 807/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 809/02 LO. Llicència d’obres.
28/11/02 Exp. 810/02 LO. Llicència d’obres.
29/11/02 Exp. 564/00 LO. Declaració de desistiment i arxiu expedient de sol·licitud
llicència d’obres.
29/11/02 Exp. 839/00 LO. Declaració desistiment i arxiu de l’expedient de sol·licitud de
llicència d’obres.
29/11/02 Exp. 802/00 LO. Declaració desistiment i arxiu de l’expedient de la sol·licitud
de llicència d’obres.
29/11/02 Nomenar funcionària interina Sra. CCN grup E, adm. general.
29/11/02 Exp. 435/02. Rectificació error en localització secció.
29/11/02 Exp. 411/02. Trasllat de restes de FPA.
29/11/02 Exp. 734/00 LO. Declaració desistiment i arxiu de l’expedient de la petició de
llicència d’obres.
29/11/02 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament al Consell
Local Agrari aportació municipal.
29/11/02 Exp. 3030/02. Anul·lació rebut per duplicitat taxa prestació serveis al
cementeri municipal.
29/11/02 Abonar al Sr. JSP 5.760’19 euros en execució de sentència.
29/11/02 Exp. 410/02. Rectificació error en nom del difunt.
29/11/02 Delegar atribucions Alcaldia en els tinents d’alcalde Sr. Castelló i Sra.
Contreras.

MES DE DESEMBRE DE 2002
03/12/02 Atribuir temporalment funcions suport administratiu a Serveis Econòmics,
funcionari Jorge Beltran Bru.
03/12/02 Atribuir temporalment funcions de suport administratiu als serveis econòmics,
al funcionari Sr. Julio Cotanda Paricio.
03/12/02 Renovar PER diversos veïns i suspendre PER a d’altres.
03/12/02 Exp. 71/02-I. Concedir llicència activitat acadèmia de formació al c/ Mare de
Déu de l’Enllosar, 89-baix.
03/12/02 Contractar la Sra. Soledad Fuentes per acumulació de tasques com a auxiliar
administratiu destinació Gestió Tributària.
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03/12/02 Contractar la Sra. Alicia Abril Sospedra per acumulació de tasques
Departament de Recaptació Voluntària.
04/12/02 Fixar complement específic a les treballadores BMM i APA.
04/12/02 Procedir a l’abonament quantitat al funcionari interí IDA, en concepte de
reintegrament indegut de bestreta reintegrable.
05/12/02 Procedir a la inscripció d’unió de fet núm. 52/2002.
05/12/02 Remissió exp. Tribunal Superior de Justícia de la CV sala contenciós
administratiu. Recurs: 02/0595/2002.
05/12/02 Aprovar liquidacions diverses núm. Acord 378/2002.
09/12/02 Exp. 134/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud obertura activitat al c/ Llíria, s/n.
09/12/02 Exp. 140/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud activitat al c/ Acereria, parcel·les
28 a 33 del polígon Ingruinsa.
09/12/02 Exp. 141/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat al c/
Periodista Azzati, 11.
09/12/02 Exp. 116/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud obertura activitat al c/ Teodor
Llorente, 113-baix.
09/12/02 Exp. 747/01 LO. Concedir pròrroga llicència obres al c/ Ciutadella, 22.
09/12/02 Exp. 35/00-IF-SC. Ampliar l’objecte de l’expedient i trametre l’escrit al Jutjat
d’Instrucció, 3 de Sagunt. DP 1115/01 P. pal 10/02-P.
09/12/02 Exp. 470/02. Autoritzar inhumació cadàver.
09/12/02 Exp. 469/02, 472/02. Autoritzar inhumació cadàvers.
09/12/02 Exp. 471/02, 473/02, 474/02. Concessió diversos nínxols per temporalitat de
50 anys.
09/12/02 Autoritzar, disposar, reconèixer obligació i ordenar pagament a l’organisme
autònom FMME.
09/12/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 369/2002.
09/12/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 372/2002.
09/12/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 382/2002.
09/12/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 363/2002.
09/12/02 Aprovar liquidacions, núm. Acord 365/2002.
09/12/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 366/2002.
09/12/02 Acceptació renúncia Sr. Alfred C. Castelló i Sáez com a regidor-delegat
d’Urbanisme i membre Comissió de Govern.
09/12/02 Aprovació relació de despeses 200200001840.
09/12/02 Aprovació relació de despeses 200200001860.
10/12/02 Exp. 726/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 208/02 CH. Denegació cèdula d’habitabilitat.
10/12/02 Exp. 908/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 666/02. Prorrateig quota anul·lació per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 774/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 797/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 815/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 816/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
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10/12/02 Exp. 821/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 843/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 846/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 717/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 2674/02. Prorrateig quota IAE per baixa activitat.
10/12/02 Exp. 1409/02. Anul·lar per duplicitat liquidació IAE.
10/12/02 Exp. 1112/02. Desestimar sol·licitud de devolució rebut IAE.
10/12/02 Exp. 2913/02. No admetre a tràmit sol·licitud de prorrateig rebuts IAE.
10/12/02 Exp. 3234/01. Anul·lació rebut i liquidació prorrateig IAE per baixa.
10/12/02 Exp. 2451/02. Rectificació liquidació per Hisenda IAE.
10/12/02 Exp. 770/02-LO. Exigir aval per obres d’urbanització.
10/12/02 Exp. 74/02-IU. Informar desfavorablement la sol·licitud de condicionat línia
elèctrica alta tensió aèria.
10/12/02 Exp. 52/02-LO. Llicència d’obres de local amb destinació a quiosc.
10/12/02 Exp. 765/02-LO. Llicència d’obra, habitatge al c/ Cavallers, 4.
10/12/02 Exp. 794/02-LO. Llicència d’obres, centre d’estudis al c/ Mare de Déu de
l’Enllosar, 89.
10/12/02 Exp. 812/02-LO. Llicència d’obres, rampa minusvàlids al c/ Papa Alexandre
VI, 12.
10/12/02 Exp. 815/02-LO. Llicència d’obres, habitatge al c/ Sánchez Castañer, 1.
10/12/02 Exp. 816/02-LO. Llicència d’obres, rasa, a l’av. 9 d’Octubre, 108.
10/12/02 Exp. 819/02-LO. Llicència d’obres, habitatge al c/ Goya, 12-1r.
10/12/02 Exp. 823/02-LO. Llicència d’obres, habitatge a l’av. Corint, 1.
10/12/02 Exp. 11/02-IU. Informar favorablement sol·licitud de condicionat per a la
instal·lació de línia elèctrica aèria alta tensió.
10/12/02 Exp. 4516/01. Rectificació error material, de fet o aritmètic liquidació taxa
aigües, clavegueram i fem.
10/12/02 Exp. 713/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 722/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 737/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 738/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.

10/12/02 Exp. 759/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 760/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 47/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 699/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 640/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 632/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 628/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 906/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 898/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 872/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
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10/12/02 Exp. 870/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 851/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
10/12/02 Exp. 847/02. Devolució quota prorratejada per baixa IVTM.
11/12/02 Convocatòria sessió extraordinària i urgent Ple corporació, 13 hores divendres
13 de desembre de 2002.
12/12/02 Nomenament nou membre Comissió de Govern, 4t tinent d’alcalde i conferir
delegació genèrica Àrea Urbanisme a favor del Sr. Alfred C. Castelló i Sáez.
12/12/02 Sol·licitud subvenció a la Direcció General d’Integració Social del
Discapacitat per un import de 66.123 euros.
12/12/02 Inscripció unió de fet núm. 56/2002.
12/12/02 Inscripció unió de fet núm. 55/2002.
12/12/02 Inscripció unió de fet núm. 54/2002.
12/12/02 Inscripció unió de fet núm. 19/2002-UH.
12/12/02 Sol·licitud inscripció al Registre Municipal Associacions. Associació per al
Desenvolupament Turístic de Sagunt (ADETURSA).
12/12/02 Baixa inscripció unió de fet núm. 14/00-UH.
13/12/02 Nomenament funcionari interí tècnic auxiliar d’informàtica Sr. ERE, grup C.
Administració general.
13/12/02 Núm. d’acord 388/2002. Aprovació liquidacions Mercat Exterior.
13/12/02 Núm. d’acord 377/2002. Aprovació liquidacions taxa aigua.
13/12/02 Exp. 406/02, 415/02, 419/02, 420/02 i 423/02. Inhumacions en nínxols
ocupats.
13/12/02 Exp. 417/02, 427/02, 439/02, 444/02, i 453/02. Cessió de nínxols.
13/12/02 Exp. 440/02, 443/02, 450/02, 454/02 i 456/02. Inhumacions en nínxols
ocupats.
13/12/02 Exp. 458/02, 460/02, 461/02, 462/02 i 468/02. Cessió de nínxols.
13/12/02 Exp. 459/02 Concessió nínxol temporal 5 anys.
13/12/02 Exp. 783/02 LO. Llicència d’obres a l’habitatge al c/ Quinto Fabio, 3.
13/12/02 Exp. 781/02-LO. Llicència d’obres al polígon 61, 2 A.
13/12/02 Exp. 822/02-LO. Llicència d’obres a l’habitatge c/ Menéndez y Pelayo, 44-2a.
13/12/02 Exp. 824/02-LO. Llicència d’obres a l’habitatge c/ Cervantes, 31 baix.
13/12/02 Exp. 825/02-LO. Llicència d’obres a l’habitatge c/ Escultor Salcillo, 3.
13/12/02 Exp. 826/02-LO. Llicència d’obres a l’habitatge c/ Horts, 23-3r.
13/12/02 Exp. 829/02.LO. Llicència d’obres rasa a l’av. Camp de Morvedre, 54.
13/12/02 Exp. 693/02.LO. Llicència d’obres a l’habitatge c/ Hort D’Ais NR 1, 3r-6a.
13/12/02 Exp. 806/02.LO. Llicència d’obres habitatge al c/ Chumberales, 5.
13/12/02 Acceptar la millora oferta per la Caixa d’Estalvis de València i concertar
l’operació de tresoreria 1/2002 amb la Caixa d’Estalvis.
16/12/02 Concessió als funcionaris SMG i CMP bestretes a reintegrar.
16/12/02 Nomenament funcionària de carrera Sra. SPJ Grup A, tècnica d’administració
general.
17/12/02 Assignació complement de productivitat a Sr. JLLR.
17/12/02 Assignació complement de productivitat a Sra. AFV.
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17/12/02 Assignació complement de productivitat a Sra. MPG.
17/12/02 Assignació complement de productivitat a Sra. EHDG.

3 EXP. 30/02-C. DONAR COMPTE RESOLUCIÓ ALCALDIA
ACCEPTACIÓ RENÚNCIA REGIDOR A CONDICIÓ MEMBRE COMISSIÓ
GOVERN I DELEGACIÓ URBANISME

Es dóna compte al Ple de la Resolució de l’Alcaldia número 3902, de data nou
de desembre de dos mil dos, que diu:

“Mitjançant resolucions de l’Alcaldia de data dos d’agost de mil nou-cents
noranta-nou es va procedir al nomenament dels membres de la Comissió de Govern,
nomenament de tinents d’alcalde i nomenament de regidors delegats, en els quals,
respectivament, es va nomenar el Sr. Alfred C. Castelló i Sáez com a membre de la
Comissió de Govern, primer tinent d’alcalde i regidor-delegat de l’Àrea d’Urbanisme i
Manteniment.

Amb data 29 de novembre de 2002 ha tingut entrada en aquest Ajuntament
renúncia del regidor de referència tant a l’expressada Delegació d’Urbanisme com a la
condició de membre de la Comissió de Govern.

En l’apartat 3 de l’article 46 del Reglament d’Organització, Funcionament i
Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de
novembre, es preveu expressament com una de les causes de pèrdua de la condició de
tinent d’alcalde la “pèrdua de la condició de membre de la Comissió de Govern”.

Per tot això, en virtut de les atribucions que em confereix la legislació vigent,
RESOLC:

PRIMER: Acceptar la renúncia del Sr. Alfred C. Castelló i Sáez com a regidor-
delegat de l’Àrea d’Urbanisme i Manteniment.

SEGON: Acceptar la renúncia del Sr. Alfred C. Castelló i Sáez com a membre
de la Comissió de Govern, la qual cosa, en virtut de la normativa d’aplicació, comporta
la pèrdua de la seua condició de primer tinent d’alcalde.

TERCER: Donar compte al Ple d’aquesta Resolució en la propera sessió que
tinga lloc.

QUART: Notificar-la personalment a l’interessat.
CINQUÈ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el

Butlletí d’Informació Municipal.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució amunt
transcrita.

4 EXP. 32/02-C. DONAR COMPTE RESOLUCIÓ ALCALDIA
ALTERACIÓ ORDRE TINENTS ALCALDE, NOMENAMENT NOU MEMBRE
COMISSIÓ GOVERN, TINENT D’ALCALDE I REGIDOR DELEGAT
URBANISME

Es dóna compte al Ple de la Resolució d’Alcaldia núm. 3953 de data 12 de
desembre de 2002, que diu:

“Mitjançant Resolució d’aquesta Alcaldia de data 9 de desembre de 2002, s’ha
acceptat la renúncia del Sr. Alfred C. Castelló i Sáez a la Delegació Genèrica de l’Àrea
d’Urbanisme i a la condició de membre de la Comissió de Govern, la qual cosa, en
virtut de la normativa d’aplicació, comporta la pèrdua de la seua condició de tinent
d’alcalde d’aquest Ajuntament.
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Va ser mitjançant Resolució d’Alcaldia de data 2 d’agost de 1999 per la qual es
va procedir al nomenament dels tinents d’alcalde, i se’ls va atorgar l’ordre que s’hi
especifica i pel qual el primer tinent d’alcalde era el Sr. Alfred C. Castelló i Sáez,
mentre que el quart tinent d’alcalde designat era el Sr. Emili M. Adán i Castaño.

Segons el que preveu l’article 23.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’Abril, Reguladora
de les Bases de Règim Local, modificada per Llei 11/99 (LBRL), els regidors membres
de la Comissió de Govern són nomenats i separats lliurement per l’alcalde, donant
compte al Ple; regulant-se en l’article 52 del Reglament d’Organització, Funcionament i
Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de
novembre (ROF), que els nomenaments i cessament s’adoptaran amb les formalitats
prescrites en el número primer de l’article 46 del dit reglament.

En l’apartat 3 de l’article 23 de la LBRL, s’estableix que els tinents d’alcalde
són lliurement designats i revocats per l’alcalde d’entre els membres de la Comissió de
Govern, mitjançant resolució amb els requisits i formalitats contemplades en
l’esmentat article 46 del ROF.

Així mateix resulta d’aplicació al present cas el que disposa l’art. 23.4 de la Llei
7/85 de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, i els arts. 43 i 44 del
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals,
en virtut dels quals l’alcalde, sense perjudici de les delegacions especials que per a
comeses específiques puga realitzar en favor de qualssevol regidors, pot efectuar
delegacions genèriques en els membres de la Comissió de Govern, referides a una o
diverses àrees o matèries determinades.

Davant de l’absència de Reglament Orgànic i normativa específica de la
Comunitat Autònoma resulta d’aplicació el que disposa el Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals.

Per tot això i en virtut de les atribucions que em confereix la legislació vigent,
RESOLC:

PRIMER: Alterar l’ordre de nomenament de tinents d’alcalde per a designar el
Sr. Emili Manuel Adán i Castaño com a nou primer tinent d’alcalde d’aquest
Ajuntament en substitució del Sr. Alfred C. Castelló i Sáez.

SEGON: Nomenar el regidor d’aquest Ajuntament Sr. Alfred Pérez i Cardo com
a nou membre de la Comissió de Govern.

TERCER: Nomenar el Sr. Alfred Pérez i Cardo quart tinent d’alcalde.
QUART: Conferir la delegació genèrica de l’Àrea d’Urbanisme i Manteniment a

favor del regidor Sr. Alfred Pérez i Cardo. Delegació que comprèn la facultat de
direcció interna i gestió de l’àrea en general, exclosa la facultat de dictar actes
administratius que afecten a tercers.

CINQUÈ: El regidor delegat respondrà de la seua gestió directament davant de
l’alcalde.

SISÈ: La delegació requerirà per a ser eficaç l’acceptació per part del regidor
delegat, i s’entendrà acceptada tàcitament si en el terme de tres dies hàbils a comptar
des de l’endemà de la notificació no hi presenta davant de l’alcalde renúncia expressa.

SETÈ: Donar compte al Ple d’aquesta Resolució en la propera sessió que tinga
lloc.

VUITÈ: Notificar-la personalment als interessats.
NOVÈ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí

d’Informació Municipal.”
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Per tot això, el Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució dalt
transcrita.

5 RATIFICACIÓ ACORD COMISSIÓ GOVERN SOL·LICITUD
SUBVENCIÓ A CONSELLERIA MEDI AMBIENT “ESPAIS FORESTALS”

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Vist l’acord de la Comissió de Govern, adoptat en la sessió ordinària que tingué
lloc el dia 4 de desembre de 2002, que diu:

“Mitjançant l’Ordre de 29 de novembre de 2001 de la Conselleria de Medi
Ambient (DOGV núm. 4146 de 12 de desembre de 2001), s’estableix un règim d’ajudes
destinades a la protecció, conservació i millora dels espais forestals de la Comunitat
Valenciana.

Vist que des d’aquesta regidoria de Medi Ambient, amb data de 27 de setembre
de 2002, s’envia la sol·licitud de les esmentades ajudes per a l’any 2003.

Amb data 29 de novembre de 2002 té entrada en aquest ajuntament escrit remès
per la Conselleria de Medi Ambient, en el qual es requereix que es complete
documentació sobre la sol·licitud de subvenció per a l’any 2003.

Vist que segons l’esmentat escrit en un dels seus punts es requereix acord
adoptat pel Ple o, si fa al cas, per la Comissió de Govern quan acredite tenir aquesta
facultat delegada, pel qual s’aprova la sol·licitud de subvenció i pel qual es compromet
al compliment de la totalitat de les clàusules recollides en l’Ordre de la Conselleria de
Medi Ambient esmentada, per la qual s’estableixen les ajudes.

A la vista de la proposta de la regidora de Medi Ambient, la Comissió de
Govern, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar la sol·licitud de subvenció emesa per part de la Regidoria de
Medi Ambient segons les estipulacions de l’Ordre de la Conselleria de Medi Ambient
de 29 de novembre de 2001 (DOGV núm. 4146 del 12 de desembre de 2001) per la qual
s’estableix un règim d’ajudes destinades a la protecció, conservació i millora dels
espais forestals de la Comunitat Valenciana.

SEGON: Adoptar el compromís, segons el que estipula l’esmentada ordre de la
Conselleria de Medi Ambient, per al compliment de la totalitat de les seues clàusules,
en cas de ser beneficiari.

TERCER: Proposar la ratificació d’aquest acord pel Ple.”

El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: Ratificar l’acord de la
Comissió de Govern amunt transcrit, que ací es té per reproduït a tots els efectes.

6 PROPOSICIÓ MODIFICACIÓ PLANTILLA I RELACIÓ LLOCS DE
TREBALL EXERCICI 2002

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.
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És voluntat de la Presidència del Consell portar a terme la promoció interna del
seu personal, adequant els llocs de treball a les funcions exercides i donar compliment
als acords adoptats en data 18 de desembre de 2000 entre el Consell Agrari i els
representants dels treballadors, sobre actualització dels llocs de treball, pel qual en el
termini de 3 anys (2001, 2002 i 2003) s’actualitzaran les places i es convocaran
mitjançant promoció interna les següents places:
a) 1 plaça de coordinador de la Vigilància Rural grup D s’actualitzara a grup C.
b) 1 plaça d’auxiliar administratiu s’actualitzarà a administratiu grup C.
c) 20 places de vigilant rural grup E s’actualitzarà al grup D.
d) 3 places de conductor grup E s’actualitzarà a oficial grup D.

Les places de promoció interna no impliquen augment d’efectius reals de la
plantilla ja que correlativament donen lloc a l’amortització d’altres tantes places, tot
això en aplicació del punt tercer dels acords de 18 de desembre de 2000 ja esmentat.

No obstant l’aplicació de l’apartat dos de l’article 20 de la Llei 23/2001, de 27
de desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per al 2002, que estableix que “les
retribucions del personal al servei del sector públic no podran experimentar un
increment superior al 2%”, l’apartat tres del mateix article 20 contempla l’excepció de
l’aplicació del dit precepte quan “amb caràcter singular i excepcional, resulten
imprescindibles pel contingut dels llocs de treball……sempre amb estricte compliment
del que disposen els articles 23 i 24 de la llei 30/1984, de 2 d’agost, de Mesures per a
la Reforma de la Funció Pública”.
 Segons informe d’intervenció hi ha consignació pressupostària per a poder
procedir a la reestructuració de la plantilla i creació de nous llocs de treball,
concretament:

1. 14 places de vigilants rurals, classificats dins de l’administració especial,
serveis especials, classe comeses especials (grup D), que suposarien l’amortització de
14 places de vigilants rurals, classificats dins de l’administració especial, serveis
especials, classe comeses especials (grup E).

2. Una plaça de coordinador de servei de vigilància rural, classificat en l’escala
d’administració especial, subescala serveis especials, classe comeses especials (grup C),
que suposa l’amortització d’1 plaça de coordinador de servei de vigilància rural,
classificat en l’escala d’administració especial (grup D).

3. Dues places d’oficial conductor, classificades en l’escala d’administració
especial, subescala serveis especials, classe comeses especials (grup D), que suposa
l’amortització d’una plaça de conductor, classificada en l’escala d’administració
especial, subescala serveis especials, classe comeses especials (grup E) i d’una plaça de
peó/conductor, classificada en l’escala d’administració especial, subescala serveis
especials, classe comesos especials (grup E).

La despesa que comporta l’ampliació de plantilla representa un simple
reajustament comptable per a cobrir la insuficiència de crèdit dins de l’article 12,
respectant el nivell de vinculació en el capítol I.

D’acord amb l’art. 126 del TRRL les plantilles hauran de comprendre tots els
llocs de treball degudament classificats reservats a funcionaris, personal laboral i...,
s’aprovaran anualment amb ocasió de l’aprovació del Pressupost i hauran de respondre
als principis enunciats en l’art. 90.1 “racionalitat, economia i eficiència i establir-se
d’acord amb l’ordenació general de l’economia, sense que les despeses de personal
puguen sobrepassar els límits que es fixen amb caràcter general”.
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En virtut de l’art. 126.3 del TRRL la modificació de les plantilles durant la
vigència del Pressupost requerirà el compliment dels tràmits establits per a la
modificació d’aquell .

En virtut dels arts. 15.1 i 16 de la LMRFP les corporacions locals hauran de
formar la relació dels llocs de treball existents en la seua organització, que haurà
d’incloure la denominació i característiques essencials dels llocs, retribucions
complementàries que els corresponga i requisits per al seu acompliment.

Així mateix, en requerir els mateixos tràmits que l’aprovació del pressupost, és a
dir, aprovació inicial, exposició pública, resolució de reclamacions, aprovació definitiva
i publicació definitiva en el BOP, entrarà en vigor l’any que ve, aplicant-se a la pròrroga
del pressupost 2002 si a l’inici de l’exercici econòmic no ha entrat en vigor el
Pressupost de l’any corresponent, tot això de conformitat amb l’art. 150.6 de la Llei
39/1988 de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals.

En data 21 de novembre de 2002 la junta rectora va aprovar per unanimitat que
la modificació de la plantilla i relació de llocs de treball a tenor de l’art. 7.1.e) dels
estatuts del Consell aprovats pel Ple de l’Ajuntament de Sagunt en sessió ordinària el
dia 29 de gener de 1991.

El Consell és un organisme autònom amb capacitat pròpia per a elaborar el seu
propi pressupost i plantilla, però integrat dins dels pressupostos de l’Ajuntament de
Sagunt; per tant, la modificació de la plantilla i la relació de llocs de treball hauran de
ser aprovades pel Ple de l’Ajuntament com una modificació del pressupost, tot això de
conformitat amb els arts. 143, 145 de la Llei d’Hisendes Locals 39/1988 de 28 de
desembre reguladora de les Hisendes Locals i l’art. 22.2.i de la LRBRL, en relació amb
l’art. 7.1.d dels estatuts del Consell.

Obert el torn d’intervencions, el regidor delegat d’Ensenyament, Sr. ARIÑO,
diu: “Bon dia, companys de consistori i públic en general. El tema que ve avui (faré un
poc d’història perquè ha vingut amb un cert retard respecte al que hauria d’haver
vingut), és l’acte administratiu conseqüència d’un procés de negociació que va haver-hi
exactament al llarg de l’últim trimestre de 2000 en aquest consistori entre la part
sindical i la part política. Fruit d’eixe procés de negociació va haver-hi una promoció
interna bàsicament entre els grups més baixos de l’Ajuntament (parlem dels grups E, D)
perquè accediren, amb els corresponents requisits i proves, al grau superior. En el
Consell Agrari encetàrem, evidentment, perquè era una petició fins i tot anterior que es
concretara a l’Ajuntament, però com que sabia jo que s’estava negociant a nivell
municipal (estic parlant sempre d’octubre, novembre i desembre de 2000), vam quedar
amb la part sindical i representants perquè vingueren dos membres de l’executiva a
aquestes negociacions, i que una vegada fet l’acord municipal el que faríem seria
traslladar l’esperit d’eixe acord al Consell, perquè el Consell té un marc laboral diferent
i encara que és un òrgan autònom dependent de l’Ajuntament té unes eleccions sindicals
a part, un comitè sindical a part, uns representants sindicals a part i, per tant, no se’ls
podria incloure formalment en el mateix acord. Cal recordar que la plantilla del Consell
Agrari, bàsicament 25 o 26 persones, la immensa majoria són del grup E de
l’administració, un grup pràcticament inexistent i amb tasques molt subalternes, quan la
realitat és que aquestes persones estan fent tasques que estan molt per damunt del que,
en teoria, es feien quan van començar a treballar. Fruit de l’acord de l’Ajuntament del
dia 5 de desembre el del Consell Agrari és del 18 de desembre. El preàmbul és
exactament igual i els acords són gairebé un calc literal; l’única cosa que es fa és que on
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diu “conserges” allí es diu “guardes” o “conductors” i on es diu “auxiliars
administratius” allí s’aplica als “auxiliars administratius”. És un acord que afecta els
guardes, els conductors, els auxiliars administratius i el cap dels guardes. També cal
recordar que en tot aquest procés va haver-hi una promoció directa, ja que hi havia una
llei marc que ho contemplava, que tots els policies passaven del grup D de
l’administració al grup C via Decret. Sabeu que els guardes no és que siguen xicotets
policies, sinó que fan feines comparables o assimilables i d’ací és quan van començar a
moure perquè el procés de tots els guardes va ser anterior. Aquest procés negociat va
arribar a bon terme, es va aprovar per unanimitat tant en l’executiva on tots vostès estan
representats com en la rectora que és, diguem-ne, l’Assemblea que representa tots els
organismes que tenen representació en el Consell Agrari i es va fer. L’acord, igual que
l’acord municipal, era de promoció interna de tres anys; el primer any es va
pressupostar la tercera part, el segon any es va pressupostar la segona tercera part, és a
dir, que ja tenim dos exercicis econòmics en la quantitat econòmica pressupostada, i,
nosaltres, en la mateixa filosofia (i això estava pactat amb els sindicats del Consell
Agrari) quan el procés de proves es fera a l’Ajuntament, immediatament posaríem la
maquinària administrativa en el Consell per a fer-ho igual. Sabeu que aquesta promoció
interna de 2000 a la qual m’he referit abans, ara és quan s’estan materialitzant les
convocatòries (ja n’han eixit algunes com la d’auxiliars administratius). Per a fer eixa
convocatòria fa falta l’acte administratiu d’avui, que ha sigut també aprovat per
l’executiva i per la rectora per unanimitat. És un procés que jo no sé explicar molt bé,
però que al mateix temps que es creen unes places se n’amortitzaran altres en la mesura
que es va aprovant i passant el procés selectiu. Per tant, estem parlant d’un pur acte
administratiu on la decisió política ja es va prendre fa dos anys, i la pressupostària es va
prenent exercici a exercici, que és el compromís que hi ha per a fer-ho. Com ja he dit,
afecta els guardes, que són la immensa majoria. En aquest cas, com hi ha hagut dos anys
de retard en l’aplicació perquè al 2001 no hi havia capacitat de fer-ho (era 1/3), enguany
és el segon 1/3, i, per tant, afecta 14 guardes; hi ha 3 conductors i enguany afecta 2
conductors, un auxiliar administratiu i el cap dels guardes. Per a veure la necessitat, jo
crec més que justificada d’aquesta promoció que no és automàtica (ells ja ho saben, i de
fet gran part dels guardes van estar presentant-se l’any 2000 a les proves de l’EPA per a
traure’s el Graduat Escolar perquè, si no, no era possible presentar-se) tinc una relació
de les funcions que bàsicament fan els guardes. És extensiva i només enumeraré els
epígrafs generals i algun d’interior perquè vegen si això correspon a un grup E de
l’administració: feines d’adequació i d’ordre, col·laboració amb els cossos de seguretat
de l’estat, identificació de persones sospitoses al camp, identificació de vehicles, etc.
Relació amb la comunitat, auxili al ciutadà, així com informació de les intervencions.
Tractament de detinguts establits dins de la llei, funcions de la vigilància rural (que són
les que estrictament, quan es van convocar aquestes places, van ser per a les quals es
van examinar), auxili de persones, vigilància del camp, prevenció d’actes delictius,
dades d’interès, però continuen fent feines de seguretat en el medi rural. Delicte i falta
de la propietat i en la seguretat personal (tot acte realitzat cap als drets de la propietat
envaint-la), infraccions del codi penal, reglaments bans i incendis, plagues, serveis
ordinaris, informes de parcel·les, control d’obres, camins i extraccions, control de crema
de llenya, acompanyament del personal i activitats del terme municipal. Control dels
mercats extraordinaris que es fan al terme de Sagunt, control ordinari de la població en
la venda no sedentària. Açò són epígrafs i després està desglossada cada una de les
funcions. Actuació directa de la vigilància rural dins del nucli de la població. Tot això
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dóna un volum de feina. Una vegada (sabeu que és un tema recurrent les funcions del
Consell i si s’ha d’aplicar una taxa o no, i supose que avui tornarem a parlar d’això)
quantifiquem un any totes les intervencions que s’havien fet al llarg d’un any i només
que el 40% es podien catalogar estrictament d’agrícoles. Les altres són, diguem-ne, els
ulls que té l’Ajuntament fora del que és el nucli urbà estricte. Tot allò que es veu de
casetes, d’activitats, de persones amb problemes de localització, etc., tot això ho fa la
guarderia rural. Però si ens n’anem als conductors catalogats en el grup E de
l’administració, són els que porten tota la maquinària, que no és molt pesada però
porten tractors, rulons per a pavimentació en xicoteta escala de camins... Jo crec que és
de justícia. Si parlem del cap dels guardes, exactament igual. Ell era un policia i si
haguera estat en el Cos de Policia ja seria directament del grup C. A més fa feines de
coordinació. En el cas de l’auxiliar (n’hi ha un), una persona que està fent més de 10
anys aquesta feina el normal és que tinga el dret de promocionar internament si aprova
l’oposició i ser del grup C. Tot això és el que justifica i jo entenc que és de justícia de
cara als treballadors que puguen tenir el dret a accedir al grup superior. En posteriors
intervencions aclariré els dubtes.”

El portaveu d’UV, Sr. MONTESINOS, diu: “Bon dia. En primer lloc que quede
clar que el nostre grup d’UV també està d’acord amb el criteri de la proposta que ve de
l’executiva del Consell Agrari, com ja ho vam fer al seu dia, d’alguna manera per a
poder reconèixer o justificar els treballs d’aquesta plantilla, d’aquest grup; un
reconeixement, si és el cas, en una ubicació on realment els corresponga als treballs que
estan realitzant. En eixe aspecte, en el fons, en el criteri, estem d’acord. No vaig a
allargar-me en tot el que vostè ha comentat, Sr. Ariño, de tots els treballs que realitzen,
que és completament demostrable que estan realitzant tasques i treballs molt importants
i que potser siguen d’una altra categoria a què actualment estan exercint. Aclarit aquest
primer punt. No obstant això, abans de prendre una decisió, sempre ens queden dubtes i
aquests dubtes sorgeixen de dos punts. En primer lloc quede clar que ha d’haver-hi
crèdit pressupostari per a l’any 2000, l’existència de crèdit pressupostari crec que ha de
ser necessari per a poder aplicar aquesta proposta. En segon lloc, també molt important,
nosaltres sempre mirem els informes dels tècnics, i l’informe de l’expedient que tinc diu
el següent i és el que ens genera molts dubtes a l’hora de prendre una decisió. Diu el
següent: “l’aplicació de la present modificació de la plantilla i relació de llocs de treball
de l’organisme autònom del Consell Local Agrari es correspon amb l’aplicació d’un
acord amb els sindicats de canvi de grup de determinats funcionaris de l’organisme
autònom, cosa que suposa un increment de la massa retributiva per damunt del 2%
incomplint el que preveu de l’art. 20 de la Llei 23 de 2001 de 27 de desembre de
Pressupostos Generals de l’Estat”. Al final de tot el seu informe diu: “és per això que
informe en contra i emet inconvenient d’il·legalitat de conformitat amb l’art. 196”. Per
tant, si algú ens aclareix aquesta il·legalitat podrem prendre amb més claredat una
decisió. Donats aquests informes tècnics, si no n’hi ha d’altres i jo no en tinc d’altres en
l’expedient, lògicament cal pensar-s’ho prou i no anar en contra dels informes tècnics.
Gràcies.”

La portaveu de SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Bon dia. Nosaltres votarem en
contra del present acord, no perquè entenguem que la guarderia rural o els funcionaris
no meresquen una equiparació, sinó per la forma, el contingut i la ubicació d’aquesta
reclassificació, que en definitiva és el que pretén l’acord. En primer lloc, açò és una
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modificació pressupostària que hauria d’haver portat amb el pressupost i no s’ha portat.
En segon lloc, vostè mateix està reconeixent, Sr. Ariño, que el 60% de les funcions que
exerceix la guarderia rural no són de guardes rurals, ho acaba vostè de llegir; vigilància
del casc, mercats extraordinaris, llicències d’obra, és a dir, funcions pròpies de Policia
Local. En tercer lloc, que aquesta política de pegots de la plantilla i de la relació de llocs
de treball no convé per a res a un ajuntament, és a dir, anar negociant a trossos i
promocionant de nivell quan vostè i jo sabem que hi ha altres nivells E a la casa.
Llavors no té sentit. El plantejament nostre el coneixen vostès i el coneix la guarderia
rural. Si el 60% de les funcions que desenvolupa la guarderia rural són funcions
vinculades a la policia local, si la Llei de Cossos de Seguretat està dient que s’unifique
la vigilància i la protecció de béns i persones al terme municipal, i si d’altra banda ací
en el Ple estem sentint contínuament la manca d’efectius en la Policia Local, la solució
està molt clara per a nosaltres. Promoga vostè per promoció interna que eixos guardes
rurals passen a ser auxiliars de policia local. Aconseguiríem dos objectius bàsics, que
són evitar despesa corrent i destinar eixa despesa corrent a la promoció i a la
possibilitat, en alguns casos, d’acabar integrats plenament en el cos de la policia local.
Aquests pegats s’estan realitzant ací, ja sap vostè que no hi ha pràcticament guarderia
rural a la Comunitat Valenciana, i aquest manteniment i potenciament de la guarderia
rural només respon criteris de clientelisme polític i de mantenir un Consell Agrari (ja li
vaig dir l’altre dia que la seua representativitat vulnera la pròpia llei de consells locals
agraris) i, per tant, ni estem per eixe pegat ni estem per un balafiament de despesa
corrent ni estem per tancar les portes a la mateixa guarderia rural perquè es
promocionen, i ni estem per mantenir dos cossos de vigilància i seguretat totalment
descoordinats. Eixe és el nostre plantejament i per tant votarem en contra.”

El regidor del Bloc, Sr. ARIÑO, diu: “Tanque com a ponent. Hi ha hagut un
dubte de Salvador Montesinos, que té dret a saber-ho. Evidentment, si recorden aquest
punt estava en l’últim Ple i es va retirar per una qüestió de forma. Tal com s’havia
redactat en l’expedient, l’interventor veia que es podia aplicar l’art. 20 de la Llei de
Pressupostos però que, i canviant les formes, era perfectament esmenable i se li aplicava
l’excepció. El que passa és que no ha tingut temps, i ara ho pot ratificar d’una manera
oral refent el seu informe, però que no hi ha cap inconvenient de l’interventor respecte a
això. Jo li agrairia a José que aclarira que no hi ha cap inconvenient per part de
l’interventor al punt.

Després hi ha un tema que a mi m’agrada molt discutir amb Maribel, un tema
que a ella li apassiona i jo ja li he trobat el gust: ella no ve mai al Consell a exposar-lo,
però diu que no és representatiu. Com que sabia que ho anava a dir, jo m’he molestat a
saber per a veure si és representatiu (i després li diré l’art. 3 de les cambres agràries) la
composició que tenim del Consell Agrari, perquè no invente arguments. Abans era la
taxa i ja vam veure que la taxa no existia. Ara que la guarderia rural haja de fer feines de
policia i ens estalviaríem despeses corrents. M’agradaria que ho explicara, perquè
realment, em sembla a mi, que no és dir tota la veritat perquè si al final fan falta 18
guardes rurals i 100 policies, faran falta 18 guardes rurals i 100 policies. No si els
guardes rurals passen a ser policies no se soluciona perquè o deixen de fer la feina de
guarderia rural, o si ha de continuar fent-la faltaran policies. Per tant, això no val. A més
hi ha tres fets importants. Primer, que el mateix Consell Agrari no està d’acord amb eixa
funció, cosa que vostè no ha vingut mai ni s’ha dignat a venir. Segon, que vostè sap que
la Sra. Maribel, que té cura tant de les formes, que ens critica que això és un circ, i
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l’altre dia sense demanar permís a ningú se’n va anar allí a parlar amb els guardes i
volia que deixaren de treballar perquè l’escoltaren. Els guardes li van dir claríssimament
que no volien ser auxiliars de policia. La tercera i més important, que és la que ella
argumenta, la de la pressupostària (ha de ser que no s’acorda, Maribel) hi ha una
subvenció de la Conselleria d’Agricultura a aquest Ajuntament per a aquests guardes
rurals (ja ho he dit unes quatre o cinc vegades) de prop de 30 milions de pessetes, que
l’endemà que aquestes persones deixen de ser guardes rurals es perd la subvenció. Ja li
vaig exposar un dia fins i tot l’anècdota que només pel fet de canviar el títol de
guarderia rural es perdia la subvenció; només que en compte de posar guarderia rural es
posara una altra cosa, es perdria la subvenció. Són persones traspassades de les antigues
cambres agràries amb la corresponent consignació pressupostària. Jo crec que són
arguments més que suficients, però si vostè creu que és positiu, insistisc, vinga al
Consell Agrari i ens ho explica.

Respecte a la representativitat, Maribel, m’he apuntat cada un dels membres de
l’executiva, i si aquests no són representatius del sector agrari és que tu no coneixes el
sector agrari. Et diré noms i cognoms i a qui representen. Paco Català (president de la
comunitat de regants), Pasqual Adrià (president de la COBAPA), Paco Campillo (vocal
de la sèquia Major), Alberto Pallarés (vicepresident d’ASCOSA), Rafael Escrig (vocal
del Sindicat de Regants), Federico Rochina (membre de l’executiva d’AVA), Vicente
Aleixandre (president d’un motor),Vicent Vinyals (representa l’OCAPA), Vicent
Villalba (també d’un motor). Si aquestes persones no són representatives del sector
agrari, torne a repetir que tu no tens la més lleugera idea del que és el sector agrari. I
respecte si són o no un òrgan, evidentment es van fer els estatuts al seu dia, però
l’article 3 punt 3 de les cambres agràries diu: “necessàriament també formaran part dels
consells agraris municipals representants de les organitzacions professionals agràries
més representatives a les que fa referència la Llei 23 de 24 de desembre de cambres
agràries i representants de les organitzacions sindicals i treballadors agraris (també estan
representats en la rectora, no en l’executiva perquè hi ha una votació interna) més
representatives de l’àmbit de la Comunitat Valenciana. Així mateix també podrà
preveure’s la participació d’altres organitzacions agràries implantades al nucli”. Jo crec
que la seua argumentació cau pel seu propi pes. Per tant, vull agrair la votació a favor
del dret que puguen tenir, perquè no és un dret automàtic, sinó a presentar-se a les
proves per a promocionar internament.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 14 vots de PP, BLOC-EV, GM i UV, 4
vots en contra de SP i 7 abstencions de PSOE, ACORDA:

PRIMER: Aprovar la modificació de la plantilla i relació de llocs de treball per a
2002 en els termes esmentats.

SEGON: Sotmetre a informació pública la modificació de plantilla per termini
de 15 dies, previ anunci en el Butlletí Oficial de Província.

RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL. EXERCICI 2002
ÀREA: CONSELL LOCAL AGRARI.
DENOM. D C C P F ADM. GRU. CE. TITU

L
N. OBS

LLOC T D E T P



19

Tècnic adm. general S 24 A-71 S O AL A AG TS 1 V
Cap de secció de vies
i obres

S 24 B-71 S C AL B AE TM 2

Auxiliar
d’Intervenció

S 18 D-72 S C AL D AE GE 3 V-CS

(*) Coordinador
Servei de Vigilància

S 18 D-73 S C AL D AE GE 4

Auxiliar
administratiu

S 16 D-71 S C AL D AG GE 5 V
adscrip.
 provis.

(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 6
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 7
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 8
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 9
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 10
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 11
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 12
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 13
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 14
(*) Vig. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 15
(*) Conductor S 14 E-71 S C AL E AE CE 16
Conductor S 14 E-71 S C AL E AE CE 17 V
(*) Peó/Conductor S 14 E-71 S C AL E AE CE 18
(*) Vigil. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 19
(*) Vigil. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 20
(*) Vigil. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 21
(*) Vigil. rural S 14 E-73 S C AL E AE CE 22
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 23
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 24
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 25
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 26
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 27
Vigil. rural (1) S 14 E-73 S C AL E AE CE 28

(*) Aquestes places s’amortitzen quan es cobrisquen en el grup superior, per
promoció interna.
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 29 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 30 V
Vigil. rural (1) S 16 D-75 S C AL D AE GE 31 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 32 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 33 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 34 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 35 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 36 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 37 V
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Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 38 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 39 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 40 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 41 V
Vigil. rural (1) S 16 D-76 S C AL D AE GE 42 V
Oficial Conductor(2) S 16 D-71 S C AL D AE CE 43 V
Oficial Conductor(3) S 16 D-71 S C AL D AE CE 44 V
Coordinador Servei
de Vigilància (4)

S 20 C-73 S C AL C AE BS 45 V

(1) Implica l’amortització d’una plaça de vigilant rural grup E.
(2) Implica l’amortització d’una plaça de conductor grup E.
(3) Implica l’amortització d’una plaça de peó /conductor grup E.
(4) Implica l’amortització d’una plaça de coordinador servei vigilància grup D.

ANNEX I
PLANTILLA DE PERSONAL AL SERVEI DEL CONSELL AGRARI DE SAGUNT
EXERCICI 2002

FUNCIONARIS

      Places/grup Cobertes    Convocades Vacants
A) Administració
general
TAG 1 A - - 1
Auxiliar 1 D - - 1

B) Administració
especial

1. Subescala tècnica.
1.   1. Classe tècnics
mitjans
Enginyer tècnic
agrícola

1 B 1 - -

2. Subescala serveis
especials.
2.1 Classe places de
comeses especials
Coordinador serv.
vigilància

1 D 1 -

Auxliar d’Intervenció 1 C - - 1
Vigilants rurals 20 E 20 - -
Conductor 2 E 1 - 1
Peó conductor 1 E 1 -
Coordinador serv. 1 C - - 1
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vigilància
Vigilants rurals 14 D - - 14
Oficial conductor 2 D - - 2

7 PATRIMONI. EXP. 120/02. PROPOSICIÓ APROVACIÓ
RECTIFICACIÓ INVENTARI MUNICIPAL DE BÉNS I DRETS

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Donat compte de la finalització per part de l’empresa adjudicatària del treball de
rectificació de l’inventari de béns i drets d’aquesta corporació, sense perjudici del
període d’assistència tècnica que queda vigent.

Vist l’article 86 del TRRL, segons el qual les entitats locals estan obligades a
formar un inventari valorat de tots els seus béns i drets i a mantenir-lo actualitzat; del
qual es remetrà còpia a les administracions de l’Estat i de la Comunitat Autònoma, i que
es rectificarà anualment i, en tot cas, es comprovarà quan canvie la corporació.

Vist l’article 17 del RBEL, que estableix l’obligatorietat per a les corporacions
locals de formar un inventari amb tots els seus béns i drets, així com l’article 33 del dit
text reglamentari, que obliga a la seua rectificació anual i a la seua comprovació, en tot
cas, quan canvie la corporació.

Vist l’article 34 del RBEL, segons el qual l’aprovació de l’inventari serà
competència del Ple de la corporació.

Vist l’article 86 de la Llei 30/1922 sobre informació pública en els procediments
administratius.

Vista la providència d’incoació d’aquest procediment.
Vistos els informes de l’oficiala major (p. s. del secretari general) i del tècnic de

la secció de Patrimoni, així com la memòria realitzada per l’empresa i l’informe
d’Intervenció.

Obert el torn d’intervencions, el regidor del PP, Sr. ADÁN, diu: “Per a mi, com
a delegat de Patrimoni, és un motiu de satisfacció, després d’estar sis anys sota la
responsabilitat d’aquest Departament, portar al Ple l’inventari de béns municipals,
sobretot quan des de l’any 75 l’Ajuntament de Sagunt no comptava amb un inventari
actualitzat de tots els béns i drets que afecten l’Ajuntament. El que ha vingut succeint
des d’aquella data és que durant cada any l’Ajuntament, per acord plenari, el que feia
era rectificar l’inventari existent mitjançant altes i baixes, però la veritat és que des de fa
25 anys no teníem una relació dels béns que l’Ajuntament té en propietat, del seu estat
possessori i en molts casos del seu origen, de les seues circumstàncies, de la forma
d’adquirir la propietat, etc. L’equip de govern, quan va prendre pols a aquest
Ajuntament, es va adonar d’aquesta anomalia, d’aquesta deficiència, vam treure a
concurs a principi de la legislatura un projecte per a elaborar l’inventari i va quedar
desert perquè no vam fixar tipus de licitació. Vam insistir en el tema i al final vam poder
adjudicar el contracte a l’empresa BALTECNIC, prou experta en la matèria, havia
redactat inventaris per a altres municipis i crec que ha fet un gran treball. Al final tenim
un inventari que no és un inventari inicial, insistisc, però sí que ens posa al dia la
situació patrimonial municipal d’una forma molt conscienciosa. L’empresa ha redactat
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un inventari mitjançant un estudi (si no interessa, calle, me’n vaig i votem i ja està; però
si voleu us explique en què consisteix l’inventari encara que ja ho he explicat en
comissió. Crec que és un assumpte molt important, i encara que políticament no tenen
molt de reclam, des del punt de vista de la gestió municipal crec que és molt important).
Hi ha dades curioses que ara us contaré, i vull destacar el treball de l’empresa perquè
quan les coses es fan bé cal destacar-ho. Durant dos anys al Departament de
Contractació s’han personat in situ set o vuit persones realitzant una gran tasca
d’investigació... Me n’adone que l’assumpte no els interessa. Jo tanque el meu primer
torn i si algú té alguna qüestió la comentaré en el segon torn.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPÍN, diu: “En correspondència que
l’alcalde accidental parla en valencià, faré la meua intervenció en valencià, que a més és
molt curta. En primer lloc, permeteu-me que us felicite el Nadal. Sé que a alguns els ha
tocat els premis menors, i espere que enguany us porten moltes coses els Reis i que
s’enduguen alguns càrrecs que hi ha ací al poble. Seria un desig íntim. Ja centrant-me,
vull dir que nosaltres, el Grup Socialista, recolzarà la proposta, l’esborrany de
Patrimoni, que pressuposa un punt de partida. Però també tenir en compte que això és
un vot d’un taló en blanc perquè, realment, ningú ha tingut la possibilitat ni el criteri per
a poder fer una anàlisi fil per randa del seu contingut, perquè això suposa que cada un
de nosaltres haurem fet la nostra anàlisi del patrimoni municipal la qual cosa seria un
contrasentit, però ja dic que sí que ho anem a recolzar perquè suposa un punt de partida.
Però també volem fer un proposta, que ja vam fer en la comissió, i és que per aquest
Ajuntament es constituïsca una comissió de, diguem-ne, de notables, de funcionaris i
altres persones d’arrelament al poble que per la seua edat, pel seu lloc de treball,
dedicació o activitat pogueren enriquir l’esborrany de Patrimoni que ara comença o
rectificar si fa al cas; persones que són d’alguna manera arxius vius de la història del
nostre poble i també, lògicament, d’alguns propietaris que han pogut escapar del control
administratiu, i que a pesar d’això siguen les nostres. Demanar que es reculla la
proposta del Grup Socialista.”

Obert el segon torn d’intervencions, el regidor del PP, Sr. ADÁN, diu:
“Continuaré amb el meu segon torn perquè no pense callar. Encara que no em facen ni
cas contaré el que hem fet perquè crec que és de rigor contar-ho a l’Ajuntament i,
insistisc, sé que aquests temes des del punt de vista polític no venen però ací estem
també per a gestionar. Crec que és una gran tasca de gestió, i en aquest cas em toca a mi
vendre-la perquè si haguera eixit malament també la renyina me l’haguera emportat jo.
La proposta que ha proposat Paco Crispín es va traslladar a la comissió informativa i el
compromís de l’equip de govern i del delegat de Patrimoni és acceptar-la. No hi ha
inconvenient. Però és evident que el treball de verificar l’estat patrimonial de
l’Ajuntament havia de fer-lo una empresa especialista, no nosaltres, i és així com s’ha
fet. És un procediment que es fa en tots els ajuntaments d’Espanya, i repetisc que
l’empresa que l’ha fet, ha fet inventaris per a un muntó d’ajuntaments com el de Sagunt
amb resultats excel·lents, com és el cas que ens ocupa. Aquest inventari el tenim en
doble format, format paper que està al Departament per a disposició de qualsevol
regidor o qualsevol ciutadà, i després en un suport de CD-ROM amb un programa
informàtic molt avançat que ens permet saber què és el que tenim, com el tenim, d’on ve
i el seu valor patrimonial. Jo insistisc, crec que és un treball fonamental per a aquest
Ajuntament perquè des de fa 25 anys no sabíem el que teníem ni com el teníem, i jo
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crec que és fonamental aquest aspecte. Ara sabem què és el que tenim, d’on ens ve i
com el tenim. Anava a amollar-los un rotllo però no ho vaig a fer perquè no és el cas. La
memòria del treball fet consta en l’expedient, però jo crec que és lògic traslladar al
ciutadà el resum del que l’Ajuntament té, encara que el valor del que té és un valor una
mica eteri, és a dir, afirmar que l’Ajuntament té un valor patrimonial de 46 milions
d’euros és un valor relatiu, com ja ho va comentar en la comissió informativa el tècnic
de l’empresa i tampoc és un valor de referència de mercat, però sí d’alguna forma ens
interessa saber el nombre d’immobles que tenim, el tipus de béns mobles que tenim, i
tot això està inventariat amb la seua fitxa, amb la seua fotografia, amb el seu pla
d’ubicació, amb un estudi molt conscienciós i ens permet arribar a un valor patrimonial,
insistisc, relatiu. El resultat de l’inventari és el següent: béns immobles propietat de
l’Ajuntament, tenim 1.075 béns immobles, dels quals són 141 edificis municipals entre
els quals tenim edificis de col·legis públics, el Palau Municipal, Tinència de l’Alcaldia,
piscines, pavellons, etc. En terrenys tenim 342 terrenys, en vials en tenim 588, en
infrastructures 4. És a dir, estan inventariades fins als carrers municipals. Ha calgut anar
carrer per carrer amb la seua fitxa tècnica, amb la seua data d’origen, i evidentment, els
carrers sí que no tenen valor, i ho dic perquè, al final, el resultat dels immobles ens dóna
44 milions d’euros aproximadament. En drets reals l’Ajuntament de Sagunt no té, no
tenim usdefruits, no tenim servituds de pas; aquests són drets reals que no hi ha a favor
de l’Ajuntament. De mobles historicoartístics, en tenim un total de 99 amb un valor
aproximat de 240 milions d’euros. Principalment parlem de pintures i gravats, i així ens
va exposar la comissió informativa que teníem alguna pintura i algun gravat de vertader
valor historicoartístic. Açò és fonamental que ho sapiguem, i crec que tindrem ocasió
alguna vegada en alguna comissió de tractar aquestes coses perquè, segons se’ns va
apuntar en la comissió informativa, hi havia detalls molt curiosos que hauríem de
conèixer d’on vénen eixos gravats, d’on vénen eixos mobles que tenim a l’Ajuntament,
d’on vénen eixes senyores que tenim ací, qui les va brodar o el que hi ha en aquella
vitrina; són dades importants desconegudes tant pels regidors com per la resta de
ciutadans, i hi ha ací una llacuna històrica que jo crec que hem de recuperar. En valors
mobiliaris, crèdits i drets 15, i tampoc tenen rellevància des del punt de vista econòmic.
Vehicles, tenim 51 vehicles, s’arriba a la conclusió per l’empresa que són antics però cal
dir també, en honor a la veritat, que habitualment l’Ajuntament ha recorregut al
procediment del renting, que és molt més rendible per a l’Ajuntament que l’adquisició
de vehicles en propietat. Els béns mobles és la partida més important, la més
complicada de l’inventariat perquè parlem de 4.919 béns mobles entre els quals hi ha
maquinària, instal·lacions, útils, mobiliari, equips d’oficina, i equips informàtics. En
total són els 4.919 béns inventariats; 4.220 correspon a mobiliari (taules, cadires etc.),
508 equips informàtics, 110 equips d’oficina, i 81 maquinàries, útils i ferramentes. Béns
i drets reals ens dóna 30. Ací tenim les concessions de domini públic cessades per altres
administracions, cessions de sòl per a actuacions públiques, etc. El total del patrimoni
municipal avaluat en euros ens dóna 46 milions d’euros aproximadament. És el valor
patrimonial de l’Ajuntament de Sagunt però, en qualsevol cas, no és un valor real, no és
un valor de mercat perquè, evidentment, aquest Palau Municipal, la Tinència d’Alcaldia
o una altra sèrie de dependències no tenen valor de mercat, però sí que és obligatori que,
per part de l’administració local, es tinga eixa valoració que es relaciona amb
comptabilitat, etc. Jo crec que comptem amb un instrument bo a partir d’ara, i el procés
serà que, durant l’any que té l’empresa per al manteniment de l’inventari, aquelles
deficiències que es puguen apreciar es puguen corregir, i eixe grup de notables o de
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persones velles que sàpiguen on pot haver-hi algun bé municipal que no està en
l’inventari es puga tractar d’introduir. Jo em compromet a fer-ho, però jo crec que en
aquests moments no cap cap esmena a la proposta de dictamen de la comissió perquè
podríem introduir algun element de distorsió en l’acord. Sí que hi ha un compromís
d’arribar a eixa comissió d’estudi de l’inventari sobre la base d’aquest document que jo
crec que és fonamental per a la corporació. Per això demane el vot de tots vostès i
espere no haver avorrit. Gràcies.”

La regidora de SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Nosaltres aprovarem l’aprovació
inicial de l’inventari, Sr. Adán. La comissió aquesta d’experts entenem que és una
dinàmica pròpia de l’empresa i per tant no tenen cap sentit aprovar-la en el Ple. La
mateixa empresa que es pose en contacte amb els funcionaris i ja ens donarà compte la
Comissió d’Hisenda. Però, Sr. Adán, sí que hi ha dret real. Per valor de 400 milions
tenim la cessió en ús de la Lira Saguntina en la tercera planta, car dret real, però així
estan les coses. Això és inscriptible dins de l’epígraf de drets reals encara que no siga un
arrendament. No és un dret real propi però les cessions d’ús... Jo crec que sí que es pot
inscriure en l’apartat. Això sí que s’ha de recollir, car dret. Aprovarem l’inventari, i la
comissió eixa entenem que no té lloc; que la pròpia empresa es pose en contacte i ja ens
donaran compte.”

El regidor portaveu del PSOE, Sr. CRISPÍN, diu: “Sí que era important el que
havia de dir Maribel i per això està justificat que m’haja passat per davant a l’hora
d’intervenir. Emili, jo trobe a faltar en la relació de l’inventari els semovents. No els has
dit. Em preguntava si els cavalls existien o ja havien finit. Ho dic perquè, per a tres dies
que van treballar l’any passat, a l’estiu.... Bé, centrant-me més en la qüestió, Emili, a
nosaltres ens bastarà la paraula que constituireu eixa comissió informal en el sentit que
se li puga donar un repàs a eixe inventari i veure d’enriquir-lo.”

El regidor del PP, Sr. ADÁN, diu: “Per a tancar, el dret d’ús de l’edifici de la
Lira Saguntina no està inventariat perquè és un dret d’ús no inscrit al Registre de la
Propietat. Per tant, no és un dret real, és un conveni que tenim amb la Lira Saguntina.
No és un dret real pròpiament dit. En no haver-lo inscrit, evidentment, no consta en
l’inventari. El dret d’ús per un conveni amb una entitat privada és el que es va fer al seu
dia, és el que hi ha, no sé si bé o mal fet, jo no estava, però és el que hi ha. No està
inscrit efectivament per això. Disculpe’m pel lapsus dels emovents. En qualsevol cas
estan en l’inventari. Hi ha dos emovents inventariats amb un valor de 4.000 euros; estan
les fitxes i les fotos dels cavalls com vostè bé sap perquè es van exhibir en la mateixa
comissió. Finalment, destacar que aquest expedient s’exposarà al públic. Hi ha un
període d’al·legacions, qualsevol ciutadà o qualsevol regidor pot demanar que es
rectifique però, a partir d’eixa publicació, l’expedient estarà conclús però, evidentment,
eixe any de manteniment està per a fer eixes correccions, i eixe consell de notables el
posarem en funcionament. Però he d’advertir que ja es va intentar en el seu moment
crear-se eixe consell de persones de la casa i no va haver-hi manera. Si arribe a esperar
que eixe Consell es cree no tenim inventari, i vaig estar dos anys, durant l’anterior
legislatura, tractant de crear eixe Consell de notables de la casa i no va haver-hi manera.
Per això que no vam poder fer eixe inventari en la legislatura anterior. Al final vam dir,
senyors, aquesta no és la via perquè ningú vol implicar-se en el tema, i per això que
férem el concurs amb una empresa privada. Gràcies.”
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El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
PRIMER: Sotmetre a informació pública aquest procediment d’aprovació de la

rectificació de l’inventari de béns i drets, i, a l’efecte, anunciar-lo en el Butlletí Oficial
de la Província, assenyalant en aquest anunci que s’exhibirà durant un termini de vint
dies al Departament de Patrimoni d’aquest Ajuntament, perquè qualsevol persona física
o jurídica puga examinar-lo i formular les al·legacions que estime oportunes.

SEGON: Vistes les al·legacions que, si fa al cas, es presenten, i prèvia resolució
d’aquestes, sotmetre al Ple l’aprovació de la rectificació de l’Inventari de Béns i Drets
d’aquest Ajuntament.

TERCER: Donar compte a l’administració de l’Estat i a la de la Comunitat
Autònoma de l’aprovació de la rectificació, d’acord amb l’article 86 del TRRL, sense
perjudici de les preceptives rectificacions anuals i comprovació d’aquest cada vegada
que es produïsca un canvi de la corporació.”

8 EXP. 66/02. PROPOSICIÓ UV SOBRE CANVI ÚS TRINQUET
COMARCAL

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

No ratificar la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

9 EXP. 67/02. PROPOSICIÓ UV SOL·LICITUD COMPAREIXENÇA
ALCALDE SOBRE GESTIÓ FALLES DES DE FUNDACIÓ MUNICIPAL DE
CULTURA

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

No ratificar la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

10 EXP. 68/02-M. PROPOSICIÓ BLOC-EV SOBRE FONS VALENCIANS
DE L’ARXIU DE SALAMANCA

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada pel BLOC-EV, que diu:
“Primer: que entre setembre de 1938 i 1943 van ser confiscats i requisats per

part del règim franquista, a diferents institucions públiques i privades del País Valencià,
documents, llibres i revistes.

Segon: que tot aquell material que no es va convertir en pasta de paper va ser
enviat a l’Arxiu de la Guerra Civil de Salamanca. Un arxiu que actualment està en el
centre de la polèmica per tal com per part dels governs de la Generalitat Catalana i el
govern de les Illes Balears ha sigut reclamada la recuperació dels fons documentals que
els corresponen, una cosa a la qual el Govern del Partit Popular es nega.

Tercer: que s’ha demostrat que la documentació valenciana d’aquest material
històric és com a mínim tan important com la de Calatunya i les Illes. En aquest sentit
s’ha comprovat l’existència en l’Arxiu de Salamanca de 898 volums referents al País.
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13 procedeixen de l’Oficina de Vinaròs –contenen escrits fins de 1902 requisats pels
franquistes-, 220 de València, 365 de Castelló i 180 d’Alacant.

Quart: que a més s’ha constatat que hi ha materials confiscats a entitats de 44
municipis valencians, entre els quals figura Alacant, Alaquàs, Albocàcer, Alcalà de
Xivert, Alqueria de la Comtessa, Bellreguard, Beniarjó, Benicarló, Benicàssim,
Benigànim, Benimodo, Benissa, Benirredrà, Bicorb, Bocairent, Borriol, Bugarra,
Cabanes de l’Arc, Castelló, Cases Baixes, Xiva, Cinctorres, Gavarda, Godella,
Guardamar, Salvatge, Oliva, Ontinyent, la Pobla Tornesa, Polinyà, Rossell, Terrateig,
Traiguera, Salem, Sant Joan de Moro, Sollana, Torreblanca, València, Vilafamés,
Vilafranca, Vila-real, Vinaròs, Xàtiva i Xàbia.

Per tot això, se sol·licita al Ple de l’Ajuntament que s’acorde instar al Govern de
la Generalitat Valenciana a seguir els passos de les Balears o Catalunya i reclamar la
restitució de la documentació valenciana existent a l’Arxiu Històric de Salamanca.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 3 vots a favor de BLOC-EV, 9 vots en
contra de PP i Sra. Contreras i 13 abstencions de PSOE, SP, UV i Sr. Cortés,
ACORDA:

No aprovar la proposició transcrita.

PRECS I PREGUNTES
El portaveu d’UV, Sr. MONTESINOS, diu: “Sr. Alcalde, açò és un prec o un

suggeriment al Sr. Ariño, president del Consell Agrari. Jo sóc partidari, fins i tot
partidari fomentant-ho, de consumir, comprar productes de la terra, fins i tot si és
possible del nostre propi poble molt millor; sempre queda a casa. En concret em referisc
al regal de tots els anys. Com a membres del Consell Agrari, vam rebre un detallet de
tres botelles, una de cava i dos de vi. Simplement un prec i demanar-li que, ja que tots
els anys ens regala tres botelles de vi català (no tinc res en contra dels catalans), però
igual que aquesta compra. se la fem al cap de la policia del Consell Agrari, que és d’ací
i no anem a comprar-la a València o a qualsevol altre lloc, amb el mateix criteri de
comprar producte de la terra o consumir i que els diners es queden a casa, com en aquest
cas s’ha fet i se li compra al cap de la guarderia rural, amb el mateix criteri que es
consumeixen o es fomenten productes valencians, i no entraré en el detall si són més
bons o més roïns. Això seria un altre aspecte a comentar. Simplement li pregue que
algun any (ja no en queda cap en el que s’acaba la legislatura) fomente aqueix
valencianisme i ens regale aqueix vinet valencià tan bo que hi ha. Gràcies.”

La portaveu de SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “La pregunta és en relació al cinema
Capitol. Sr. Civera, ha abonat l’Ajuntament a l’empresa aquests anys que hem tingut de
conveni? Encara no. Explicar també un prec perquè el fet que hi haja una setmana de
cinema i el fet que anem a tenir pròximament la rehabilitació del que era el saló de
l’església de Begonya, permetria realitzar el cinema. I assenyalar-li, per si la senyora no
se n’ha anat, que jo li he plantejat la posició nostra. Però a més ella ha de ser de les que
planteja que el municipi és una ciutat global. Per si no ho sap vostè, aquest tipus de
convenis amb la mateixa empresa els té a la Vall d’Uixó, els té a Sogorb i no implica
arrendament d’un tercer local. Ix moltíssim més barat. Ara, si vostè vol que els
ciutadans paguem un cinema quan van quatre persones aqueix és el seu problema. Per a
fer una setmana de cinema, i jo li assegure que es fa a Sogorb, a la Vall d’Uixó i en
molts municipis sense necessitat d’estar arrendant un local, i es fa cinema d’art i assaig
perquè una de les aules es dedica a això. A més, li agraïsc la franquesa, el mateix que
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podia haver agraït que gràcies a mi ha pogut intervenir vostè perquè jo li he aclarit el
mecanisme per a poder parlar.

D’altra banda, quan es posarà en practica la Llei contra Sorolls, Sr. Joan
Baptista, el del control de normativa autonòmica, control de decibels, de mostos, etc.? I
quins mecanismes concrets s’aplicaran? Li sona a vostè la Llei? A veure quan
l’apliquem perquè estem tots els veïns farts de motos.

Una tercera qüestió: els veïns de la cooperativa Sant Francesc de Borja s’han
queixat de l’estacionament de camions i que aquests camions, a les sis o a les cinc de la
matinada, arranquen amb les consegüents molèsties. Per a quan té el consistori previst
fer cas de la proposta segregacionista de l’any 99 de preveure un aparcament per a
camions al Port? Vostè em dirà la gràcia que estiguen aparcats els camions a les
avingudes del poble. Pense que ja és hora d’anar solucionant-ho. Ho dic per això del
turisme i aix de la imatge del poble.”

El regidor de SP, Sr. GIL, diu: “Sr. Alcalde, jo tinc ací un expedient d’infracció
urbanística, de disciplina urbanística. És el número 25/2002IF i 25/2002SC. Aquest
expedient és un expedient per una obra executada sense la corresponent llicència, i
passant-se de la volumetria que tenia assignada la parcel·la. L’Ajuntament ha alçat un
expedient per al derrocament i damunt una multa. Consisteix en una infracció
urbanística per una obra executada sense llicència i passant-se de la volumetria
assignada a la parcel·la, però açò en el nostre expedient és la demolició i la multa per no
complir les disposicions del Pla General. Açò dóna de ple sobre la restitució de la
legalitat urbanística al cinema Oma. Com vam acordar ací en el Ple restituir la legalitat,
a veure si a un ciutadà el posarem en la punta del penell, o siga, demolint l’edificació
que ha fet de més i damunt una multa, i l’Ajuntament està sense fer el que ha de fer que
és també complir la legalitat. És el mateix. L’Ajuntament va donar una llicència mal
donada i es va executar més del volum del consignat en el Pla General, i amb aquest
expedient el mateix. Com ficarem la mà a un ciutadà que ha fet el mateix que
l’Ajuntament i l’Ajuntament passa? Però, alerta! Ací es va acordar per tots els regidors
restituir la legalitat urbanística. Jo li torne a demanar això i abans de fer-li a aquest
ciutadà que demolisca el que ha fet de més, haurem de posar-nos al mateix nivell. És el
mateix, Sr. Adán. És fer més volum del permès.

Una altra pregunta: d’acord amb els pressupostos de la Generalitat Valenciana
(vingué ací a explicar-ho el conseller d’Indústria, crec que va ser), en quina situació,
dins dels pressupostos, està el pont o el pas elevat enfront de l’empresa Asland?

Una altra pregunta: la parcel·la 79, famosa parcel·la ubicada al costat del museu
per a l’arqueologia industrial, després d’haver-hi llicència d’obra en Comissió de
Govern, sembla que s’ha reunit amb el promotor i li ha demanat, per bé del ciutadà i per
bé del poble, que paralitzen l’obra. Jo crec que ha arribat el moment de no deixar la
institució en pitjor lloc del que està. Si fa falta això per al municipi, feia falta fa quatre
anys. Si té llicència d’activitat i llicència d’obra no podem caure ara en la pesada de
paralitzar una obra d’una parcel·la que s’ha venut dues vegades, s’ha fet un projecte
d’activitat i d’obra, ha sigut aprovat per la Comissió de Govern i damunt s’ha venut
amb quantitats de diners per mig. Jo el que li demane a vostè és que no marege; deixe
que es complisca la condició de llicència que han donat vostès i no torne a marejar
aquesta situació perquè podem acabar en els tribunals. De fet està possiblement anunciat
acabar així. I ja portem bona rèmora amb els tribunals. Ací pagarem fins al que no està
escrit si continuem donant passos en aqueixa direcció.
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Una altra pregunta: pareix que vostès s’estan reunit amb Ingruinsa per a arribar a
un acord entre les valoracions per les parcel·les venudes i la part que l’Ajuntament ha de
descomptar pel projecte d’urbanització, els diners entregats a compte i els interessos.
Sent que no haja tingut el detall de cridar-me en aquesta negociació, però els advertisc
una cosa: com intenten arribar a un acord que no es corresponga amb la bona finalitat,
per descomptat, se’l vaig a tornar a recórrer. És a dir, abans que es paralitze, actuen
vostès com a equip de govern i aconseguint que INGRUINSA, per moltes coses que
diga, pague tot el que ha de pagar, perquè INGRUINSA es traurà de la butxaca el més
imprevist. Primer els critique el fet de no haver tingut el detall, ja que vostès no han fet
ni tan així per a aconseguir que açò arribara a aquest Ajuntament, no haver comptat amb
qui és regidor i sí que ha estat lluitant per aquesta situació.

Una altra pregunta, Sr. Alcalde, i aquesta és per a vostè. Fa uns dies, en la
premsa, ens va parlar que està previst o es vol muntar un tren ecològic. Aquest ja és el
segon. El dia 2 de gener de l’any 98 si no recorde malament, vostè, amb una fotografia i
dues pancartes enormes, ens deia que hi havia un tren llançadora o una cosa així,
elèctric; un tramvia des d’entre Sagunt i el Port i ens donava fins als detalls de com era
la via, el llast, el carril... tot. En aquest ens dóna també fins detalls d’una cèl·lula
fotoelèctrica (no sé si necessita maquinista, ha d’anar només). Llavors, com és la segona
vegada que ens trau això del tramvia, ara entenc això de la pel·lícula Un tramvia
llamado deseo, ja que hi ha un gran desig per la seua banda de tenir aquest tramvia.
Com que ho donava com a notícia, jo li pregue que ens diga si realment entra dins de les
perspectives de la Conselleria el poder muntar aquest tren, perquè si ho diu com a
favada ja està bé, ja és la segona vegada que ens fica un gol amb el tramvia.

Una pregunta, Sr. Civera, li vaig dir ja fa diversos plens que a la plaça
antigament de la Companyia, anomenada últimament Miguel Ríos Rocel, la placa, sense
saber per què, ha sigut arrancada. Han passat nou o deu mesos des que vam demanar
que la reposaren, però aquest és el moment i no l’han reposat, ni sabem quina és la
causa per la qual s’ha llevat la placa. Ho deixe en les seues mans perquè reposen
aquesta placa? El que no s’encarrega sóc jo. Jo sé que la placa estava posada i està
llevada, i és un acte oficial de l’Ajuntament, a través de la comissió especial de
toponímia, que es va posar la placa. El que intente és que aqueixa placa torne a estar on
estava perquè va ser un expedient administratiu de l’Ajuntament, i el que cal fer és
tornar a posar-la on es va col·locar.

Finalment, necessitem, Sr. Interventor, que ens done un document oficial de tots
els diners que s’han ingressat a l’Ajuntament, a través de les vendes d’INGRUINSA,
perquè en el recurs que estem fent nosaltres no podem dir per quants diners s’ha venut
cada parcel·la. Llavors necessitem que l’Ajuntament ens done un document dient
parcel·la número tal per tants diners per a adjuntar-lo al recurs que hem fet. Hi ha
possibilitat entre avui i demà de tenir-lo o en el que queda de setmana? Materialitzar-lo
en un document oficial de l’Ajuntament i el remetríem on estem fent el recurs.

Per últim, Sr. Alcalde, a veure si hi ha possibilitat que, des d’aquesta casa, ens
puguen dir en quant està xifrat el muntant econòmic del recurs que va perdre
l’Ajuntament i va caldre pagar-li al Sr. Aranda per l’edifici de la plaça de la Moreria.
No cal que em conteste ara. Si vol d’ací a un mes em contesta aquestes preguntes.”

El Sr. ALCALDE diu: “Quant a l’expedient, hi ha uns informes tècnics i
segueixen el seu tràmit. En el pressupost de la Generalitat no existeix, lògicament, cap
partida pressupostària, que jo sàpiga, sobre el pont elevat a l’altura d’ASLAND, perquè
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és el Ministeri de Foment qui té la competència en el conveni aquell que vam aprovar
amb RENFE. Quant a la parcel·la al costat del museu, és molt rar que una conversa que
es tinga al meu despatx se sàpiga després. Indubtablement, els compromisos de
l’alcalde, perquè es complisquen, han de tenir 13 vots; si no, no hi ha tals compromisos;
i si no té interès la corporació a recuperar aqueixa parcel·la, per mi mateix jo no la podré
aconseguir. Que ho sàpiga. I, com he dit en alguna ocasió, en la Fundació del Museu
Industrial, jo sóc un vocal més. Jo, particularment, sí que hi tinc interès i allò que s’ha
succeït és lamentable perquè, estant una reserva per part de la Direcció General de
Patrimoni, que se seguira endavant amb la venda d’aqueixa parcel·la. Però ací està i ja
veurem com acaba. En reunió amb INGRUINSA, jo crec que d’ací a uns dies podrà
conèixer perfectament tot com està, perquè s’està a l’espera d’una resposta d’ells. Quant
al tren ecològic, jo no he parlat de cap tren. El tren llançadora és una cosa, i mitjans de
transport accionats per equips elèctrics sí que he parlat d’ells, que al seu interior és
pràcticament idèntic a un tramvia, per la seua amplària, perquè permet l’accessibilitat de
minusvàlids, i permet l’accessibilitat de mares amb els cotxets dels xiquets, i que ho
veig prou viable. Simplement m’he limitat a donar una informació a la premsa, per
escrit, del viatge que vaig realitzar per a veure. Plaça del Rossell, regidor, prenga’s nota,
en açò i qualsevol defecte, com a regidors que són vostès, qualsevol defecte que vegen
al municipi, no ho posen en coneixement i a veure si som capaços de, amb celeritat,
resoldre-ho. Quant al recurs del Sr. Aranda, ja li donarem les dades per escrit.”

El regidor de SP, Sr. RUIZ, diu: “Bon dia. Dues qüestions. Recollir el sentiment
o les queixes de dos col·lectius de veïns i usuaris. Concretament, un és un tema que ja
ve de darrere, que pense, Miquel Àngel, que cal donar-li solució ja (i al regidor de
Patrimoni) i és el tema de les goteres del pavelló. És un tema important perquè any rere
any, al pavelló Internuclis, amb la pluja de l’altre dia, si arriba a passar el dissabte, el
partit de handbol no s’haguera pogut jugar; i un equip que ve de Ceuta i se n’ha de
tornar perquè hi ha 20 goteres i no es pot jugar... A banda l’ús normal dels equips que
estan entrenant. Quan plou un poquet fort veus allí draps per allí, poals per allà, i pense
que és un tema que hauria d’abordar-se perquè és important.

Un altre tema es refereix a la plaça Picasso, on està el grup Goyoaga i la pista de
basquetbol que s’ha fet. Els veïns s’estan queixant molt, primer, que no és el lloc
adequat perquè hi haja una pista de basquetbol, i segon (i va per al regidor de la Policia)
que, sobretot els dissabtes, quan vénen els nanos de la discoteca a les tres o les quatre de
la matinada, es posen a jugar allí al basquetbol. Pense que hi ha llocs suficients en
aquest poble per a desenvolupar aqueixa activitat, i si s’ha fet allí, almenys, que es pose
una vigilància perquè a aqueixes hores no es posen a jugar allí els nanos, a més unflats
de cervesa que vindran.”

El regidor del PP, Sr. ADÁN, diu: “Tema del grup Goyoaga, que em subleva
especialment. Em subleva perquè la pista de basquetbol no és una pista, són dues
cistelles que hi ha des que jo tinc tres anys (millor dos que una). Ens vam gastar 80
milions en el grup Goyoaga, fem una actuació urbanística al Port exemplar, es canvia tot
el que hi ha, i ara resulta que molesta la pista a certs veïns (a d’altres no), que el que fa
és que allí puga haver-hi gent jove i molesta la pista de basquetbol? No és un problema
que la pista estiga mal feta, és un problema que la gent la utilitza quan no ha d’utilitzar-
la. És un problema d’incivisme, de poca educació, no que hem fet malament les coses,
senyors. Eixa plaça és perquè tots traguem pit pel que s’ha fet, no al revés. Sempre ens
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passa el mateix, fem les coses bé, i ara resulta que hi ha qui l’usa malament i la culpa la
tenim nosaltres? No, senyor, la plaça està perfecta. Per tant el que cal fer és recomanar a
les persones que la utilitzen quan no deuen que a açò no, no. Quan l’acabem, Marcel·lí?
Tu has sigut regidor i has tingut obres en marxa. Marcel·lí, estic parlant jo. Et contestaré
una cosa, perquè tens la intenció sempre de confondre. En el tema del cinema Oma has
plantejat l’expedient d’un veí que, segurament a instància seua, s’ha equivocat en la
volumetria, sí o no? Li hem induït a error nosaltres? Veritat que no és el mateix? Les
situacions no tenen res a veure una amb l’altra, i tu ho saps; i tu sempre aprofites que
passa per ací el Pisuerga per a dir que estem a Valladolid. No, senyor, no és el mateix. I
deixa de confondre, Marcel·lí, que jo entenc que amb el tema del cine Oma tu tens un
filó però ja està bé. No portes altres temes que no tenen res a veure amb el tema del cine
Oma. Sempre fas el mateix, Marcel·lí. No té res a veure. No és el mateix saltar-se un
semàfor en roig que atropellar una persona, i són dues infraccions de trànsit. Sí o no?
No té res a veure una cosa amb l’altra. El tema del cine Oma és un error a què indueix
l’administració, el que tu comentes, pel que s’ha vist, segons tu, no és el mateix. Un
poquet més constructiu que no passa res, Marcel·lí.”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 10
hores, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE.

ANNEX: INTERVENCIONS PÚBLIC
El Sr. VÍCTOR GÓMEZ HURTADO diu: “En primer lloc, bon dia, regidores i

regidors i públic. Primer punt: volem celebrar el dia de Sant Silvestre i Reis amb balls
per a les persones majors al Centre Cívic Social, antic Sanatori. Segon punt: som
usuaris i no socis. Com s’ha ficat una societat al Centre Cívic? Tercer punt: quan acaba
l’arrendament del bar del Centre Cívic? A veure si acaba i fem Any Nou, vida nova.
Gràcies.”

El Sr. ALCALDE diu: “Pareix que no ha arribat cap petició per part de les
associacions del Consell de Majors excepte els que celebren l’acte de Nit de Cap d’Any,
i supose que també el dia de Reis, al Centre Cívic. Eixa és la raó. Si el Consell de
Majors no s’ha pronunciat, la delegada diu que va insistir (sap vostè que l’any passat
vam portar nosaltres la iniciativa) i en no haver-hi respostes, no s’ha previst res més que
el que hi ha organitzat al Centre Cívic. Això és el que li puc dir... No és un torn de
preguntes, Sr. Gómez. Ha fet unes preguntes i se li ha respost. Hi ha organitzat un ball i
s’ha compromès una associació de majors a celebrar-lo. Cobrar és necessari atès que la
capacitat del local és limitada. Sr. Gómez, no és un torn de debat, per favor, ha
preguntat i se li ha respost. Si no li agrada la resposta... Ja li dic que el Consell de
Majors no s’ha pronunciat en sentit afirmatiu. Si no existeix és problema d’ells.”

La Sra. ROSA VILALTA VILLARROYA diu: “Hola a tots. Bon Nadal. Som de
l’Associació Amics del Cinema del Camp de Morvedre. Ha sigut un Ple d’urgència.
Nosaltres també, per a Nadal, hem volgut fer constància d’una cosa (més endavant
farem les nostres reivindicacions). Estem recollint signatures i ja farem arribar al
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consistori per escrit el que demanem. El que volem sobretot venint ací i dir a tota la
corporació és que volem queixar-nos ara que és quan toca i no lamentar-se després, com
sempre fem amb el nostre patrimoni quan ja s’ha venut o s’ha destruït com ha passat
amb la cultura del cinema en aquest poble; s’està destruint i està passant en molts
municipis. S’estan destruint tots els cinemes. Nosaltres el que volem i hem fet un escrit,
estem recollint signatures, portem tres dies en aquesta lluita, ara hem fet una
concentració avall... El que demanem, el que volem és salvar El Capitol, però en quin
sentit volem salvar-lo? S’han portat unes negociacions, estem molt contents, Manolo
Civera ha ajudat molt a Amics del Cinema a fer la mostra de curtmetratge. (Jo tinc molt
de respecte al que és aquesta corporació local i al Ple, és la primera vegada que
intervinc i m’agradaria que se m’escoltara, per favor, no crec que siga molt demanar).
És molt senzill el que volem. El que volem és que se no destruïsca El Capitol. Aquesta
corporació ha començat un bon projecte, ha iniciat una cosa molt bona que és rescatar
El Capitol i volguérem que això l’acabara, ja fóra llogant-lo (ja això es va fer molts
anys, fins i tot hi ha ajuntaments com Morella o altres pobles que gestionen ells
mateixos el cinema i hi fan teatre, cineclub, fan de tot en les seues corporacions). Això
ha passat a Sagunt. Fa molts anys El Capitol el llogava l’Ajuntament i el gestionava
l’Ajuntament. Per què no? Fins i tot per què no engrossir el patrimoni de què s’ha parlat
tant? Seria una alternativa. Nosaltres ací fem proposades. Ens agradaria que se’ns
atenguera i farem tot el que es puga perquè això passe. Llavors llegiré el manifest i amb
això acabe: Darrerament al nostre municipi el patrimoni cultural per a activitats
relacionades amb el cinema ha sofrit una forta recessió. Llocs emblemàtics
d’exhibicions cinematogràfiques com el Casablanca, L’Oma, el Victòria i el Marvi
s’han vist reduïts a l’abandó o simplement han desaparegut, fins a trobar-nos en
l’actualitat en una situació que tanca qualsevol perspectiva perquè la gent puga gaudir
de la cultura del cine. Aquest procés de degradació cultural pot agreujar-se davant de la
situació que està patint en aquests moments el cinema Capitol, senzillament el perill
imminent que el cine Capitol deixe de ser cine. El més segur és que deixe de ser cine al
juny perquè ens han dit que hi ha un acord (jo no l’he vist però m’ho han dit) però fins a
les eleccions, fins a juny hi haurà cine, però tots sabem que arriben les vacances i pot
ser que en vacances siga quan el cine es destruïsca. Per favor, intentarem que això no
passe. Seria imperdonable arribar a un desenllaç en què els ciutadans i les ciutadanes
només puguen expressar un pòstum lament, i que la corporació municipal i els diferents
partits que la sustenten, per desconèixer la inquietud de certs col·lectius de ciutadans i
ciutadanes, fóra col·laboradora d’allò que es pot considerar una lamentable desfeta.
L’associació Amics del Cinema del Camp de Morvedre, així com totes les persones que
segueixen aquest escrit, volem que El Capitol continue sent un referent cultural de
l’activitat cinematogràfica i d’activitats culturals, i convertir-lo a més en un espai
pròxim d’activitat cultural on els joves o qualsevol col·lectiu puga gaudir d’un lloc on
organitzar cinema, mostres, cicles de cine, teatre música, activitats culturals; tota una
sèrie d’activitats que en l’actualitat manquen d’un lloc on realitzar-se i demanem que la
corporació municipal siga sensible a aquesta situació i posen els mitjans adequats per a
aconseguir-ho. Això és o signant un conveni que permeta a mitjà i llarg termini l’ús i
gaudi d’El Capitol, o precedir a l’adquisició de l’immoble amb la mateixa finalitat.
Aquest és el manifest i per això estem recollint signatures. Nosaltres volem acostar-nos
a la corporació i parlar amb tots els partits polítics. Quan he arribat aquest matí (perquè
jo no sabia si havia de demanar parlar perquè jo no tinc ni idea de com funcionen
aquestes coses) hem entropessat amb SP i ja ens han dit que al Port han estat molt de
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temps sense cinema, és a dir, quan a algú li diem una cosa i diu que és que nosaltres
hem estat molts anys sense cinema al Port, crec que és una argumentació molt trista el
que m’ha donat una membre de SP. Això que constata? Què vol dir això que al Port
hem estat sense cine? Això és tot. Gràcies.”

L’ALCALDE diu: “És indubtable que avui en dia la gent prefereix un altre tipus
d’ofertes, possiblement relacionades amb el cinema, però que tinguen altres atractius.
Per això que locals com aquests en aquests moments no gaudisquen de públic suficient
per a sustentar-lo.”


